
 
 

MESTNA OBČINA KOPER 
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Z A P I S N I K 
 

8. seje Občinskega sveta Mestne občine Koper, ki je bila v četrtek, 27. septembra 2012 
v sejni dvorani v Pretorski palači v Kopru. 
 
Sejo je vodil ALBERTO SCHERIANI, podžupan. 
 
 
UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI: 
 
ALBERTO SCHERIANI, podžupan je ugotovil: 
 

- da je od 33 članov občinskega sveta prisotnih 30 članov, in sicer: 
 
Jani Bačić, Peter Bolčič, Danijel Cep, Karin Felicijan Glamočić, Olga Franca, Vida Gračnar, 
Ondina Gregorich Diabatè, Igor Hrvatin, Franco Juri, Luka Juri, Sani Kamenčič, Stefan 
Kocjančič, Milojka Lahajnar Špacapan, Nataša Likar, Viktor Markežič, Tina Mojškerc, Darij 
Novinec, Ivan Pavlič, Patrik Peroša, Slobodan Popovič, Kristina Radovčič, Anton Sagadin, 
Alberto Scheriani, Mario Steffè, Marko Štrkalj, Majda Šuligoj, Miroslav Tozon, Valmi Ugrin, 
Narciso Urbanaz in Vlasta Vežnaver. 
 
Opravičeno odsotni so bili: Sebastjan Kokl,  Barbara Strmole in Alfred Štefančič 
 
Ker je za sklepčnost Občinskega sveta potrebna prisotnost večine članov, to je 17 članov, je 
predsedujoči ugotovil, da je Občinski svet sklepčen. 
 
Na seji so bili prisotni direktorica občinske uprave Sabina Mozetič, predstojniki uradov 
občinske uprave, predstavniki Službe za odnose z javnostmi ter predstavniki Službe za 
občinski svet. 
 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 
 
Predlog dnevnega reda in njegovo razširitev so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Razpravljal je Franco Juri. 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 23 za, 1 proti) naslednji 
 

d n e v n i  r e d: 
 

1. Potrditev zapisnika 7. seje Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 19/7-2012 
 

 

1 
PREDLOG 

  



2. Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o lokacijskem načrtu obalna 
cesta, odsek Škofije – križišče Ankaran – prva obravnava 
 

3. Predlog obvezne razlage druge alineje tretjega odstavka 10. člena, prve alineje 22. 
člena in četrte alineje 29. člena Odloka o prostorsko ureditvenih pogojih Žusterna   
(Uradne objave, št. 29/01) 
 

4. Predlog odloka o koncesiji za prenovo in urejanje javne razsvetljave v Mestni občini 
Koper – prva obravnava 

 
5. Predlog sklepa o ugotovitvi javnega interesa za sklenitev javno-zasebnega 

partnerstva za izvedbo projekta pogodbeno zagotavljanje prihrankov rabe energije in 
pogodbena oskrba z energijo v javnih objektih Mestne občine Koper 

 
5/1 Predlog sklepa o spremembi Sklepa o potrditvi Novelacije Investicijskega programa   
      za Ureditev ribiškega pristanišča Koper 

 
6. Predlog za imenovanje članov sveta javnega zavoda Gledališče Koper – Teatro 

Capodistria 
 

7. Vprašanja, pobude in odgovori članom Občinskega sveta 
 
 

Ad 1 
 

POTRDITEV ZAPISNIKA 7. SEJE OBČINSKEGA SVETA MESTNE OBČINE KOPER Z 
DNE 19/7-2012 

 
Predlog zapisnika so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet je POTRDIL (28 prisotnih – 24 za, 0 proti) zapisnik 7. redne seje 
Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 19/7-2012 v predloženem besedilu. 
 
 

Ad 2 
 

PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O LOKACIJSKEM 
NAČRTU OBALNA CESTA, ODSEK ŠKOFIJE – KRIŽIŠČE ANKARAN – PRVA 

OBRAVNAVA S PREDLOGOM ZA SKRAJŠANI POSTOPEK 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo:  

- Odboru za okolje in prostor 
- Odboru za krajevno samoupravo 
- Statutarno – pravni komisiji. 

 
POROČEVALEC:   
 

- kot predstavnik predlagatelja 
GEORGI BANGIEV, predstojnik Urada za okolje in prostor 

 
Razpravljal ni nihče. 



 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 26 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
1. Sprejme se Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o lokacijskem 

načrtu obalna cesta, odsek Škofije – križišče Ankaran – prva obravnava 
 
2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  

 
 
Glede na to, da je predlagatelj odloka predlagal, da Občinski svet takoj nadaljuje z 
drugo obravnavo, je Občinski svet SPREJEL (29 prisotnih – 26 za, 0 proti) 
 

S K L E P 
 
Na predlog predlagatelja Občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo Predloga 
odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o lokacijskem načrtu obalna cesta, 
odsek Škofije – križišče Ankaran. 
 
V drugi obravnavi ni poročal in razpravljal nihče. 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 26 za, 0 proti) Odlok  o spremembah in 
dopolnitvah odloka o lokacijskem načrtu obalna cesta, odsek Škofije – križišče 
Ankaran v predloženem besedilu. 
 

Ad 3 
 
PREDLOG OBVEZNE RAZLAGE  DRUGE ALINEJE TRETJEGA ODSTAVKA 10. ČLENA, 
PRVE ALINEJE 22. ČLENA IN ČETRTE ALINEJE 29. ČLENA ODLOKA O PROSTORSKO 

UREDITVENIH POGOJIH ŽUSTERNA   (URADNE OBJAVE, ŠT. 29/01) 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za okolje in prostor 
 
POROČEVALEC:   
 

- kot predstavnik predlagatelja 
GEORGI BANGIEV, predstojnik Urada za okolje in prostor 

 
V razpravi so sodelovali:  
 
Franco Juri, Olga Franca, Marko Štrkalj, Viktor Markežič, Majda Šuligoj in Milojka Lahajnar 
Špacapan, člani Občinskega sveta ter Georgi Bangiev, predstojnik Urada za okolje in 
prostor. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 21 za, 4 proti) Obvezno razlago druge 
alineje tretjega odstavka 10. člena, prve alineje 22. člena in četrte alineje 29. člena 
Odloka o prostorsko ureditvenih pogojih Žusterna (Uradne objave, št. 29/01) v 
predloženem besedilu. 



Ad 4 
 

PREDLOG ODLOKA O KONCESIJI ZA PRENOVO IN UREJANJE JAVNE 
RAZSVETLJAVE V MESTNI OBČINI KOPER – PRVA OBRAVNAVA S PREDLOGOM ZA 

SKRAJŠANI POSTOPEK 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli, neposredno na seji pa so prejeli še popravek 
predloga odloka. 

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za gospodarske javne službe in promet, 
- Odboru za finance in gospodarstvo in  
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
 
POROČEVALEC:   
 

- kot predstavnik predlagatelja 
RAF KLINAR, predstojnik Urada za gospodarske javne službe in promet 

 
 
V razpravi so sodelovali:  
 
Luka Juri, Franco Juri in Olga Franca, člani Občinskega sveta ter Raf Klinar, predstojnik 
Urada za gospodarske javne službe in promet 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 22 za, 2 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
1. Sprejme se Predlog odloka o koncesiji za prenovo in urejanje javne 

razsvetljave v Mestni občini Koper – prva obravnava 
 

2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  
 
 
Glede na to, da je predlagatelj odloka predlagal, da Občinski svet takoj nadaljuje z 
drugo obravnavo, je Občinski svet SPREJEL (26 prisotnih – 21 za, 1 proti) 
 

S K L E P 
 
Na predlog predlagatelja Občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo Predloga 
odloka o koncesiji za prenovo in urejanje javne razsvetljave v Mestni občini Koper.  
 
V drugi obravnavi ni poročal in razpravljal nihče. 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (25 prisotnih – 20 za, 0 proti) Odlok o koncesiji za prenovo 
in urejanje javne razsvetljave v Mestni občini Koper v predloženem besedilu. 
 



Ad 5 
 

PREDLOG SKLEPA O UGOTOVITVI JAVNEGA INTERESA ZA SKLENITEV JAVNO-
ZASEBNEGA PARTNERSTVA ZA IZVEDBO PROJEKTA POGODBENO 

ZAGOTAVLJANJE PRIHRANKOV RABE ENERGIJE IN POGODBENA OSKRBA Z 
ENERGIJO V JAVNIH OBJEKTIH MESTNE OBČINE KOPER 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za finance in gospodarstvo. 
 
 
POROČEVALEC:   
 

- kot predstavnik predlagatelja 
TIMOTEJ PIRJEVEC, predstojnik Urada za družbene dejavnosti in razvoj  

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (25 prisotnih – 21 za, 1 proti) Sklep o ugotovitvi javnega 
interesa za sklenitev javno-zasebnega partnerstva za izvedbo projekta pogodbeno 
zagotavljanje prihrankov rabe energije in pogodbena oskrba z energijo v javnih 
objektih Mestne občine Koper v predloženem besedilu. 
 
 
 

Ad 5/1 
 

PREDLOG SKLEPA O SPREMEMBI SKLEPA O POTRDITVI NOVELACIJE 
INVESTICIJSKEGAPROGRAMA ZA UREDITEV RIBIŠKEGA PRISTANIŠČA KOPER 

 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za finance in gospodarstvo. 
 
 
POROČEVALEC:   
 

- kot predstavnik predlagatelja 
TIMOTEJ PIRJEVEC, predstojnik Urada za družbene dejavnosti in razvoj  

 
Razpravljala sta Franco Juri, član Občinskega sveta in Timotej Pirjevec, predstojnik Urada 
za družbene dejavnosti in razvoj. 
 
Občinski svet je dovolil (26 prisotnih – 18 za, 5 proti) razpravljati občanu Zdravku Vatovcu in 
sicer 5 minut. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (25 prisotnih – 21 za, 1 proti) Sklep o spremembi Sklepa o 
potrditvi Novelacije Investicijskega programa za Ureditev ribiškega pristanišča Koper 
v predloženem besedilu. 



Ad 6 
 

PREDLOG ZA IMENOVANJE ČLANOV SVETA JAVNEGA ZAVODA 
 GLEDALIŠČE KOPER – TEATRO CAPODISTRIA 

 
Predlog za imenovanje članov Sveta Javnega zavoda Gledališče Koper – Teatro Capodistria 
so člani Občinskega sveta prejeli neposredno na seji. 
 
Poročal in razpravljal ni nihče. 
 
 

I. Občinski svet JE SPREJEL (25 prisotnih – 16 za, 6 proti) predlog župana, da se 
za člane sveta javnega zavoda Gledališče Koper Teatro Capodistria  - 
predstavnike ustanoviteljice, se imenujejo: 

 
- Karin Felicijan, Ankaran, Kolomban 37/a 
- Igor Hrvatin,  Sv. Anton, Turki 10  
- Sani Kamenčič, Koper, Dolinska cesta 3/j in 
- Slobodan Popović, Koper, Ulica Generala Levičnika 60/g.  

 
 

II. Občinski svet JE SPREJEL (25 prisotnih – 18 za, 4 proti) predlog SSIN-CAN, da 
se za člana sveta javnega zavoda Gledališče Koper Teatro Capodistria - 
predstavnika  Samoupravna skupnost italijanske narodnosti Koper, imenuje: 

 
- Livio Crevatin, Kopra, Izletniška pot 32. 

 
 

Ad 7 
 

VPRAŠANJA, POBUDE IN ODGOVORI ČLANOM OBČINSKEGA SVETA 
 
 
Odgovore so člani Občinskega sveta  prejeli.  
 
NOVA VPRAŠANJA, PREDLOGI IN POBUDE: 
 
FRANCO JURI, član Občinskega sveta: 
 
Rad bi predstavil predlog oziroma pobudo za gospoda Bangieva, predstojnika za okolje in 
prostor in sicer pobuda je namenjena omejitvi zvočnega onesnaževanja ob hitri cesti v 
Spodnjih Škofijah, ki obremenjuje in bistveno slabša kakovostno življenje ene družine. Sicer 
gre samo za eno družino, ki se bori že kar nekaj let z mlini naše birokracije. Zahteva, da 
DARS postavi tisto protizvočno pregrado, kajti življenje je, po opisu, ki ga je poslala tudi 
ministru za okolje in prostor, gospodu Bogoviču,  neznosno. Gre za družino Bubola, ki že več 
časa čaka na odgovore. Inšpektorji so doslej odgovorili, da pač ni pogojev za tak poseg, 
ampak jaz prosim občino, glede na to, da so to naši občani in da so krajani Krajevne 
skupnosti Škofije, da tej družini pomaga, naj omogoči preverjanje objektivnih kazalcev 
zvočnega onesnaževanja in naj prosi tudi ministrstvo, da to uredi. Gre za samo eno družino, 
seveda za eno gospodinjstvo, ampak prav tako mislim, da imajo pravico urediti svoje 
življenje. Prilagam pismo, ki so ga poslali ministru Bogoviču. Sam sem jim svetoval naj pišejo 
ministru, kajti vem, da je med ministri tisti, ki ima največjo senzibilnost do takih problemov in 
upam, da bo občina stala ob strani družini Bubola. 



 
PISNO: 
 
V prilogi vam posredujem prošnjo, ki jo je občan Mestne občine Koper in krajan KS Škofije, 
g. Srečko Bubola poslal ministru za kmetijstvo in okolje g. Francu Bogoviču 10.9.2012.  
 
Kot je razvidno iz dopisa, g. Bubola utemeljeno zahteva natančno preverjanje stanja in 
stopnje zvočnega onesnaževanja pri stanovanjski hiši, ki stoji tik ob hitri cesti in pričakuje, da 
bodo pristojni organi od Darsa zahtevali namestitev ustreznih pregrad.  
 
Kot občan naše mestne občine pričakuje, da mu bo lokalna skupnost stala ob strani in 
posredovala pri pristojnih državnih organih in Darsu za razmeroma lahko rešitev problema, ki 
pomeni majhen strošek za upravljalca hitre ceste in veliko pridobitev za kakovost življenja 
družine Bubola. 
 
Predlagam, da družini Bubola predstojnik za okolje in prostor ponudi ustrezno pomoč. 
 
»g. Franc Bogovič 
Minister za kmetijstvo in okolje      Sp. Škofije, 10.9.2012 
Dunajska 22 
1000 Ljubljana 
 
Srečko Bubola 
Sp. Škofije 29 
6281 Škofije 
 
ZADEVA: Prošnja za razrešitev življenjskega problema – ogrožanja zdravja moje 
družine zaradi hitre ceste, ki nima protihrupne ograje 
 
Spoštovani gospod minister Franc Bogovič! 
 
Podpisani sem doslej napisal že ogromno prošenj Darsu, inšpektorjem in drugim za to 
pristojnim, da bi mi vendarle prisluhnili in pomagali razrešiti problem moje družine, vendar je 
bilo vse to doslej brez uspeha. Zato ste zdaj Vi, gospod minister, naše zadnje upanje, da bi 
moja družina vendarle zaživela normalno življenje, kot ga pač živijo vsi običajni ljudje. 
 
Mojim prošnjam in zlasti našim težavam sta doslej prisluhnila le nekdanja poslanca Luka in 
Franco Juri, vendar pa razrešitev tega problema ni bila neposredno v njunih rokah, saj je za 
to, kot sem obveščen, pristojno Vaše ministrstvo. Jaz in moja družina pa trpimo in se že 
vrsto let obračamo na vse mogoče ustanove in ministrstva za pomoč, vendar vselej brez 
uspeha. Tudi Dars nenehno zatrjuje, da pri tej zadevi niso pravi, še zlasti pa ne prvi naslov in 
se, med drugim, vselej sklicujejo tudi na Vaše ministrstvo. 
 
Dovolite mi, da Vam na kratko predstavim, za kaj gre. Ko so določali traso hitre ceste Srmin 
– mejni prehod Škofije, nas za to pristojni s podrobnim potekom niso pravočasno seznanili, 
nato pa, ko je bilo že prepozno, so cesto kar pričeli graditi. Tedaj smo se pač bili prisiljeni 
sprijazniti, da bo cesta potekala tik moje hiše, vendar pa smo šele po odprtju za promet 
spoznali, kako je živeti ob takšni cesti, s takšnim prometom – in to brez protihrupne ograje. 
Da ta ni potrebna, so me skušali doslej prepričati najrazličnejši podšefi, vodje in inšpektorji, ki 
so si zadevo sicer ogledali in meritve (si lahko mislite – kakšna ironija je to bila!!!) opravili ZA 
MOJO HIŠO, PRI ZAPRTIH OKNIH, in to pozimi! 
 
Najbrž Vam je znano, kakšne so spomladi, še zlasti pa poleti, ko je turistična sezona, 
razmere na Obali oziroma v slovenski Istri, kjer je zelo razvita turistična dejavnost, preko 
tega območja pa se trumoma vsak dan valijo še kolone tujih turistov, ki potujejo na Hrvaško 



in drugam. Na tem območju Primorske živimo ljudje v povsem drugačnih podnebnih, 
geografskih in tranzitnih razmerah, kot prebivalci na drugih območjih Slovenije. Zato smo 
prisiljeni imeti non-stop – in to več kot pol leta – odprta okna. Ker gledajo vse spalnice moje 
družine prav na to hitro cesto, si lahko samo predstavljate, kakšen je v takšnih pogojih 
živimo. Mimo nas se valijo ves tranzitni in potniški promet – turisti in kamionska dejavnost 
potujejo tudi ponoči – in zato sploh ni možno spati! Zato smo kronično utrujeni in živčno že 
povsem izčrpani, saj to traja že vrsto let, dan na dan. Pa ne le midva z ženo, tudi najini otroci 
so že povsem izmozgani in živčni. Da je mera polna, imamo na balkonu poleti jedilnico – in 
lahko si predstavljate, da ob hrani in neznosnem hrupu použijemo za »začimbo« tudi 
dobršno mero izpušnih plinov. 
 
Pa bi ta problem lahko povsem enostavno odpravili. Učinkovito in s skromnim denarjem bi ga 
razrešila že protihrupna ograja, ki (kot je splošno znano) odbija hrup in ga preusmerja, 
vendar pa o njej nihče noče nič slišati. Prav smešno je, da so me skušali odpraviti s 
posaditvijo nekaj cipres, ob tem pa že otroci v prvih razredih osnovne šole dobro vedo, da 
zelena drevesa ne zadržijo hrupa! Tega pa je, ker gre cesta prav mimo moje hiše navkreber, 
tu še toliko več. Zlasti pri težkih tovornjakih je to še toliko bolj glasno, saj pritisnejo na plin in 
prav na tem mestu prestavljajo, oziroma pritiskajo na zavore, ko vozijo navzdol. 
 
Imeti hišo tik hitre ceste Srmin – mejni prehod Škofije si nisem nikoli želel, a takrat, ko sem jo 
gradil, niti približno nihče ni vedel, da bo tod kasneje ta cesta tudi zares potekala. Če bi 
namreč to vedeli, tedaj stanovanjskega vprašanja družine ne bi reševali na tej lokaciji. Z 
mojim problemom so v Darsu že leta dodobra seznanjeni, kot tudi z dejstvom, da ta cesta 
brez protihrupne ograje bistveno poslabšuje kakovost našega življenja. 
 
Čeprav so bile opravljene meritve hrupa, pa je bilo to storjeno v neprimernih pogojih, 
nerealno, na način, ki ne odraža dejanskega stanja. Znano je, da je pri nas poletna – 
turistična! – sezona neprimerno daljša od sezone na drugih območjih Slovenije. Tudi 
mediteranski način življenja zaradi klime nas prisiljuje k življenju na prostem. Zaradi hrupa, ki 
udarja v spalnice in v hišo nasploh, je že ogroženo naše zdravje, družina nima več 
normalnega življenja. 
 
Na tej cesti je promet vse večji, čemur je botroval prost pretok meje po vstopu Slovenije v 
schengensko območje. Kot je znano, je leta 2007 dnevno prečkalo ta odsek hitre cesta 
13.338 vozil; že leta 2008 se je ta številka dnevnega pretoka vozil povečala na 13.903 vozila, 
podatki navajajo, da je ta številka iz leta v leto večja, letos pa najbrž enormno visoka, saj je 
posezona ugodna zaradi toplega in sončnega vremena in reke turistov ter tudi kamionov ne 
pojenjajo. Ob vikendih te dni je promet tako močan, da na radijskih postajah nenehno 
opozarjajo domačine, naj uberejo pot po lokalnih cestah, ker proti mejnim prehodom 
nastajajo prometni zamaški, kar opažamo tudi mi – ob hrupu in izpušnih plinih, ki nam 
občutno slabšajo razmere za življenje. 
 
Moje prošnje trajajo že vrsto let, a me nihče ne jemlje resno. Ob tem se vidno slabša naše 
zdravje in počutje. Počutim se kot Don Kihot v boju z mlini na veter, saj sem le preprost 
državljan, preprost človek, ne pa pomembnež, ki bi imel vplivne zveze in poznanstva. 
 
Upam, da boste kot minister prisluhnili moji stiski, zato Vas v imenu svoje družine vljudno 
prosim, če lahko v tej zadevi kakor koli pomagate. Saj ne gre za izmišljotine, gre le za kos 
protihrupne ograje, ki bi nas odrešila zdravstvenih težav in nam omogočila življenje, kot smo 
ga imeli pred gradnjo te ceste. 
 
Vabim Vas, da si, če utegnete ob preobilici dela, morda tudi sami ogledate razmere, da se 
prepričate v resničnost mojih navedb. Vrata naše hiše so Vam na široko odprta, če bi si le 
utegnili utrgati malo časa za obisk. 
S spoštovanjem.« 



OLGA FRANCA, članica Občinskega sveta: 
 
Pisno vlagam tri svetniška vprašanja in eno pobudo, ki jo bom prebrala. Torej, za prihodnje 
leto predlagam spremembo Pravilnika o dodelitvi enkratne denarne pomoči staršem ob 
rojstvu otroka. Iz leta 2007 je ta pravilnik, ki namenja po 200 eurov družini ob rojstvu otroka. 
Seveda po stalnem bivališču v Mestni občini Koper.  
 
Glede na težak socialni in finančni položaj družin predlagam, da bi se ta znesek povišal za 
20% in da bi ga diferencirali glede na socialni položaj družine. 
 
PISNO: 
 
»Spoštovani, 
naprošam za odgovore na naslednja vprašanja: 
 

1. MOK je na 5. seji občinskega sveta dne 26.4.2012 podala pisni odgovor na svetniško 
vprašanje glede terjatev iz naslova komunalnega prispevka, ki zadevajo naslednja 
podjetja: Moto trade d.o.o., Primorje d.d., Janin d.o.o., MS d.d., MM Investicije d.o.o. 
Koper, ES Gorica Ener, sistemi d.o.o., PSK Olmo d.o.o., Grafist d.o.o., Zena d.o.o., 
Cestno podjetje, Projekt d.d. NG. Naprošam za številke parcel, za katere so bila 
izdana gradbena dovoljenja in odločbe o komunalnem prispevku s strani MOK za 
posameznega investitorja. 
 

2. Glede na Pravilnik o štipendiranju MOK z leta 2004 me zanima, koliko študentov v 
letu 2012 prejema štipendijo, višino štipendije, smer študija in izvenšolska področja, 
kjer dosegajo vidne rezultate. Ali MOK razmišlja o štipendiranju študentov, ki so v 
težkem finančnem položaju in za študij za tiste poklice, ki so deficitarni v MOK? 

 
3. Glede na Odlok o uresničevanju interesov mladih v MOK z leta 2005, me zanima 

naslednje: 
- katere mladinske programe je MOK sofinancirala, 
- kdo so člani Komisije za mladino 
- aktivnosti Komisije za mladino v letu 2011/2012. 

 
Ali je Komisija za mladino pripravila konkretne načrte za aktivnejše vključevanje 
mladih pri sprejemanju odločitev ter natančno določila področja mladinskih 
aktivnosti? 

 
Pobuda: 
 

1. MOK glede na Pravilnik o dodelitvi enkratne denarne pomoči staršem ob rojstvu 
otroka z leta 2007 nameni sredstva v višini 200 evrov. Predlagam, da bi z naslednjim 
letom, glede na vedno težji finančni položaj občanov in občank, znesek povišali za 
20% oziroma ga diferencirali glede na socialni položaj družine. Predlagam 
spremembo Pravilnika.« 

 
 
VIKTOR MARKEŽIČ, član Občinskega sveta: 
 
Jaz sem večkrat poskušal spraševati po kvaliteti odgovorov, ki jih dobivam. In večkrat sem 
protestiral za to in tudi zdaj protestiram in res apeliram, gospod Scheriani na vas, da 
posredujete pri službah in da so odgovori na tisto, kar sprašujemo, ne pa …. Jaz vem, da je 
problem odgovarjat na ta vprašanja, ker bi moral tisti, ki odgovarja nekaj povedat in potem 
nekaj samo zapisat, da bi to bil odgovor. Mislim, da ni korektno do nas. Samo v toliko. Vam 
bom pa dal, zakaj se gre, gospe tam. 



MILOJKA LAHAJNAR ŠPACAPAN, članica Občinskega sveta: 
 
Zahvaljujem se za odgovor, ki sem ga prejela na postavljeno vprašanje na zadnji, prejšnji 
seji. Bi pa, glede na to, da vem, da so dejansko in tudi v odgovoru je napisano, da so se 
poslabšale gospodarske in finančne razmere v občini Koper in da so določene investicije, ki 
so bile predvidene pač seveda zdaj v zastoju, bi pa … Mislim, da bi bilo smiselno, da bi 
občina pozvala lastnika, da tisti prostor uredi in da za tiste objekte, ki niso več namenjeni, 
tudi po novih projektih, pač pristopi k rušitvi in s tem bistveno olepša tisti prostor in kraj na 
vhodu v Semedelo oziroma v Žusterno. Govorimo o prostoru nekdanjih Slavnikovih garaž. 
 
 

 
Seja je bila zaključena ob 17.35 uri. 
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